
1. Darks
深色

2. Medium greys
中灰色

3. Light greys
浅灰色

4. Whites
白人

Reference image
参考图片

Paint here
在这里画画

Acrylic painting basics - Apple
丙烯画基础知识 - Apple
Choose a colour scheme before you begin. Mix up your four steps of paint before you start. You might want to paint on top of 
the pictures at the bottom of the page first.

开始之前选择一个配色方案在开始之前混合您的四个绘画步骤。您可能想先在页面底部的图片上绘画。
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Acrylic painting basics - Orange
丙烯画基础知识 - 橙色

Choose a colour scheme before you begin. Mix up your four steps of paint before you start. You might want to paint on top of 
the pictures at the bottom of the page first.

开始之前选择一个配色方案在开始之前混合您的四个绘画步骤。您可能想先在页面底部的图片上绘画。
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Acrylic painting basics - Flower
丙烯画基础知识 - 花
Choose a colour scheme before you begin. Mix up your four steps of paint before you start. You might want to paint on top of 
the pictures at the bottom of the page first.
开始之前选择一个配色方案在开始之前混合您的四个绘画步骤。您可能想先在页面底部的图片上绘画。



Acrylic painting basics - Vermeer
丙烯画基础知识 - 维米尔

Choose a colour scheme before you begin. Mix up your four steps of paint before you start. You might want to paint on top of 
the pictures at the bottom of the page first.
开始之前选择一个配色方案在开始之前混合您的四个绘画步骤。您可能想先在页面底部的图片上绘画。
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